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Rozmowy ze spó∏kà PL.2012 powo∏anà przez resort
sportu do przygotowania EURO 2012 trwajà ju˝ od
roku. Pod uwag´ bierze si´ hotel „Villa Park” oraz
klinik´ „Pod T´˝niami”. Sà to obiekty,  które spe∏niajà
wszelkie kryteria stawiane przez UEFA, zw∏aszcza baza
 rehabilitacyjna i odnowy biologicznej zaimponowa∏a
wizytujàcemu krajowemu koordynatorowi ds. hoteli
i zakwaterowania - Rafa∏owi Rosiejakowi. Problem
jednak dotyczy stadionu, który w ˝aden sposób nie
mo˝e sprostac oczekiwaniom stawianym przez UEFA.
 W listopadzie do uzdrowiska kolejny raz przyjecha∏

Rafa∏ Rosiejak , pierwszy raz natomiast pojawi∏ si´
razem z nim Tomasz Szulc, g∏ówny mened˝er ds.
pobytowych spó∏ki EURO 2012, która z ramienia UEFA
koordynuje przygotowania do mistrzostw. Zdaniem
Burmistrza Miasta Leszka Dzier˝ewicza Ciechocinek
ma szanse znaleêç si´ liÊcie miast zaproponowanej
w∏adzom UEFA. Wià˝àce decyzje zapadnà jednak do-
piero w styczniu, czy Ciechocinek ma du˝e szanse -
to tymczasem spekulacje. Poniewa˝ to w∏adze UEFA
zadecydujà, które z kandydujàcych miast majà naj-
wi´ksze szanse.
 Gdyby jednak Ciechocinek znalaz∏ si´ na  wst´pnej
liÊcie, rozpocznie si´ przebudowa stadionu. Spis miast
poznamy w styczniu przysz∏ego roku. Natomiast, wio-
snà 2010 r. przedstawiciele UEFA odwiedzà te miejsco-
woÊci. Latem po pi∏karskich Mistrzostwach Âwiata w
RPA powstanie katalog z ofertà dla dru˝yn narodowych
uczestniczàcych w EURO 2012. To finaliÊci turnieju w
Polsce zadecydujà ostatecznie, gdzie zamieszkajà. -
powiedzia∏ Rafa∏ Rosiejak.

Burmistrz deklaruje, ˝e gdyby uzdrowisko znalaz∏o
si´ na liÊcie miast-zapleczy hotelowych dla pi∏karzy,
do∏o˝y wszelkich staraƒ, by spe∏niç stawiane warunki.
Na poczàtku przysz∏ego roku b´dzie przetarg na doku-
mentacj´ i kosztorys rozbudowy oraz modernizacji
miejskiego stadionu. Majà w tym miejscu powstaç
m.in. dwa pe∏nowymiarowe boiska, jedno z naturalnà
murawà, drena˝em i nawodnieniem. Cz´Êc kosztów
inwestycji pokry∏aby wypracowana nadwy˝ka bud˝e-
towa, cz´Êc natomiast mog∏aby pochodzic z wydanych
na ten cel obligacji, na to jednak muszà wyrazi zgod´
radni. Trzymajmy zatem kciuki za Ciechocinek.
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